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Zápisnica 

1. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 
22. september 2015 

Rokovacia  miestnosť  rektora  TU 
 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 
 
Program rokovania: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Informácie rektora univerzity 
3. Výsledky komplexnej akreditácie TU 
4. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Ročný plán úloh 
4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Vytvoriť v pôsobnosti CPŠ oblasť „kariérneho 
poradenstva“ s cieľom zvýšiť predpoklad uplatniteľnosti  absolventov TU v praxi a v odbore 
4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť pre  Študentskú organizáciu TU 
právnu, materiálnu a poradenskú podporu s cieľom angažovania sa študentov v oblastiach 
komunitného života a ich inštitucionalizované zapojenie do spoluzodpovednosti za činnosť TU 
Aktuálne záležitosti 
4.3 Prehľad pohľadávok jednotlivých fakúlt Trnavskej univerzity v Trnave za neuhradené 
vyrubené školné za štúdium v akademickom roku 2014/2015 

5. Veda, výskum a umelecká činnosť 
5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Implementovať mediálnu stratégiu TU 
Aktuálne záležitosti 

6. Rozvoj 
Ročný plán úloh 
6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Vytvoriť model poskytovania sumárnych 
výstupov publikačnej činnosti pedagogických a vedeckých zamestnancov TU zo systému BIREP 
podľa vopred zadaných kritérií pre potreby ich hodnotenia na úrovni univerzity a fakúlt v rámci 
komplexného systému hodnotenia kvality práce zamestnancov TU. 
6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 – Realizovať opatrenia vyplývajúce z 
bezpečnostných smerníc na ochranu osobných údajov v centrálnych komunikačných uzloch a v 
serverovniach univerzity 
6.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 – Zabezpečiť pripojenie jedného univerzitného 
informačného systému k Novell Identity Management - pokračovanie v budovaní systému správy 
identít 
6.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Dobudovať IKT infraštruktúru študentského 
domova (sieť wifi, prístupový systém parkoviska, multimediálna miestnosť) 
Aktuálne záležitosti 
6.5 Návrh Smernice rektora TU o pravidlách spravovania a používania počítačov v univerzitnej 
sieti 

7. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 
Ročný plán úloh 
7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Participovať na implementácii fungujúceho 
systému medzinárodnej mobility študentov v rámci programu Erasmus+ na fakultách TU 
Aktuálne záležitosti 

8. Ekonomické záležitosti univerzity 
Ročný plán úloh 
8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť priestorové riešenie zasadacej 
miestnosti pre orgány akademickej samosprávy TU a priľahlých priestorov, tiež registratúry 
a archívu TU 
8.2  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť úpravu okolia budovy Rektorátu 
a Filozofickej fakulty TU na Hornopotočnej ul. z poskytnutej účelovej dotácie MŠVVaŠ SR 
8.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Majetkovoprávne vysporiadať byty TU 
v súvislosti s využitím nových priestorov Študentského domova TU 
8.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Vytvoriť vhodné materiálne podmienky pre 
kultúrnu, vzdelávaciu, športovú, poradenskú a duchovnú činnosť študentov TU realizovanú 
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v priestoroch ŠD Petra Pázmaňa prostredníctvom Univerzitného pastoračného centra Stanislava 
Kostku, Centra podpory pre študentov a Centra ďalšieho vzdelávania 
Aktuálne záležitosti 

9. Návrh Registratúrneho poriadku TU  
10. Rozličné 
 
 
Bod 1. 
 
       1. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) otvoril 
a viedol prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „rektor 
univerzity“). Oboznámil s navrhnutým programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia 
KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený pozvánke. 
    Rektor univerzity poďakoval prorektorom, ktorým dňa 5. 10. 2015 uplynie druhé funkčné obdobie 
vo funkcii prorektora – prof. PhDr. Milanovi Katunincovi, PhD. a prof. RNDr. Ladislavovi 
Csontosovi SJ, PhD. za obetavú prácu, zaželal im veľa zdravia, elánu, tvorivých síl a vyjadril 
presvedčenie o ďalšej spolupráci. 
Zároveň rektor univerzity oznámil, že prof. Csontos  prevezme cenu Fides et Ratio, ktorú navrhuje 
Rada pre vedu pri KBS. Prof. Csontos pozval členov KR TU na slávnostné odovzdanie tohto 
ocenenia. 
 
Bod 2. 
 
KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 
- Slovenská rektorská konferencia sa na svojom zasadnutí vo Zvolene dňa 17. 9. 2015  zaoberala 
najmä zhodnotením komplexnej akreditácie, finančnými záležitosťami, spoluprácou s nadriadeným 
orgánom – ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR. Prezídium SRK pripravilo a doručilo 
list  predsedovi vlády SR vo veci tzv. korekcií, ktorý bol, podľa informácií z úradu vlády,  odstúpený 
na vybavenie ministrovi školstva. SRK poverilo rektora univerzity rokovať v tejto veci priamo 
s predsedom vlády SR. Zároveň SRK poverilo rektora univerzity vyjednávaním vo veci pripravovanej 
novely zákona o vysokých školách.  
Ďalej rektor univerzity oznámil, že prof. Rábik z FF TU  bol schválený za člena hodnotiacej komisie 
pre zaraďovanie vedeckých a umeleckých publikácií  a prof. Šimovček za člena komisie  CEEPUS. 
V oblasti reprezentácie sa rektor univerzity, ako viceprezident SRK  zúčastní na podujatiach v Bruseli, 
Paríži, ako člen IMHE, poradného orgánu  za vysoké školstvo v rámci OECD a na spoločnom 
zasadnutí SRK a ČRK v decembri t. r. v Bratislave, na ktorom bude prezentovať vývoj vysokého 
školstva. 
      V súvislosti s uvedeným listom predsedovi vlády SR vo veci korekcií, rektor univerzity 
konštatoval, že TU doteraz neuhradila žiadnu finančnú čiastku. 
       Ďalej rektor univerzity informoval o získaní medzinárodne uznávaného certifikátu Efektívny 
používateľ modelu  CAF, ktorý bol udelený univerzite na dva roky, o projekte Eurostat v rámci 
ktorého bude zabezpečený prístup k štatistikám EÚ, pričom kontaktný bod je prof. Rusnák z FZaSP 
TU a o možnosti uchádzať sa o získanie Ceny SRK za umenie. 
 
 
Bod 3.  
 
      Rektor univerzity otvoril prerokovanie bodu týkajúceho sa komplexnej akreditácie, procesu, ktorý 
bol pre TU úspešne ukončený. Zápisnica Akreditačnej komisie a Hodnotiaca správa TU boli 
zverejnené  na webovom sídle Akreditačnej komisie 21. septembra 2015.  Za úspešné zvládnutie 
náročných činností  poďakoval Ing. Viere Peterkovej, PhD. poradkyni pre komplexnú akreditáciu, ako 
aj všetkým zamestnancom, ktorí sa zapojili do procesu komplexnej akreditácie. 
Ako ďalej uviedol, na základe vyhodnotenia plnenia kritérií Akreditačná komisia navrhla začleniť TU 
medzi univerzitné vysoké školy a na základe hodnotenia kritérií vnútorného systému kvality 
konštatovala, že TU má vyhovujúci vnútorný systém kvality a jeho uplatňovanie je na dostatočnej 
úrovni. 
V rámci SR bolo zhodnotených približne 5 tisíc študijných programov, zamietnutých bolo asi 470. 
Predseda Akreditačnej komisie dal do pozornosti hlavné negatíva, za ktoré považuje najmä tzv. 
lietajúcich učiteľov, vydávanie publikácií v nerenomovaných vydavateľstvách, nízku úroveň 
publikácií doktorandov. Piatim univerzitám nebol udelený status univerzity  (Univerzita Mateja Bela 
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v Banskej Bystrici, Univerzita Alexandra Dubčeka v Trenčíne, Univerzita Konštantína Filozofa v 
Nitre, Univerzita veterinárneho lekárstva v Košiciach  a Katolícka univerzita v Ružomberku).  
V rámci ročnej lehoty majú jeden rok na nápravu nedostatkov. 
 
      Ing. Peterková, PhD. oboznámila s najvýznamnejší bodmi hodnotiacej správy. V rámci celkového 
hodnotenia TU dala do pozornosti uvedené negatíva získané na základe rozhovorov so študentmi a to 
nedostatočné zastúpenie praxe a málo hodín cudzieho jazyka. Informovala o uvedených slabých 
stránkach, na ktoré boli zástupcovia univerzity priamo upozornení – nedostatočné personálne zabez- 
pečenie katedry politológie, slabé personálne zabezpečenie učiteľov prírodných vied (chémia, fyzika) 
a iné. 
Vzhľadom na opakované negatívne vyjadrenia dala na zváženie zaoberať sa vydávaním publikácií 
v poľskom vydavateľstve  v Krakove (FF vydáva až 34% publikácií). 
 
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uvedené vydavateľstvo je zaradené na oficiálnom zozname 
renomovaných zahraničných vydavateľstiev preto je zvláštne, že sa k nemu vzťahujú negatívne 
vyjadrenia. Ing. Peterková uviedla, že označovanie tohto zoznamu za zoznam renomovaných 
vydavateľstiev je nesprávne. Jedná sa o zoznam vydavateľstiev, pri ktorých nie je potrebné 
posudzovanie recenzovania publikácií.  
 
Ing. Peterková dala do pozornosti zásadné odporúčania, ako napr. zvýšiť úroveň dizertačných prác v 
odbore sociálna práca, zabezpečiť kontinuitu v personálnej oblasti, najmä čo sa týka stability garantov 
v študijnom programe politológia, získať medzinárodné projekty...atď. 
 
Ďalej Ing. Peterková detailne informovala o hodnotení výskumnej úrovne vo všetkých 9 výskumných 
oblastiach, pričom poskytla porovnanie, v prípade, ak by bola univerzita hodnotená podľa pôvodných 
kritérií. 
 
Požiadala o zváženie typu publikačného výstupu u doktorandov, s tým, že je potrebné sa celkovo 
zamyslieť nad doktorandským štúdiom, ktoré musí byť elitným štúdiom. 
 
V zmysle zákona o vysokých školách  odporúčala zverejniť všetky doposiaľ akreditované študijné 
programy a ich úpravu, v zmysle pokynov portálu vš po doručení rozhodnutí MŠ SR o akreditácii 
študijných programov, ktoré by malo byť doručené do 20.10.2015. Po ňom by mali byť prijímaní 
študenti len na programy bez pozastavenia akreditačných práv. 
 
V závere svojho vstupu poradkyňa pre komplexnú akreditáciu informovala o výsledkoch porovnania 
vysokých škôl podľa výsledku KZU-1 (Kritériá na hodnotenie úrovne výskumnej, vývojovej, 
umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti v rámci komplexnej akreditácie činností vysokej školy), ako aj o 
podrobných výsledkoch akreditácie študijných programov a habilitačných a vymenovacích konaní, 
ktoré odovzdala dekanom fakúlt. 
 
V diskusii dekan PdF ocenil spracovanie porovnania vysokých škôl. Konštatoval, že podľa jeho 
názoru kľúčovým problémom je rétorika, ktorá sa v procese akreditácií používa. Jednostranným 
preferovaním niektorých vedných oblastí dochádza k devalvovaniu vedeckých výstupov, za kľúčovú 
vec považuje otvoriť debatu medzi vysokými školami a reprezentáciami vysokých škôl, najmä 
Slovenskou rektorskou konferenciou a Radou vysokých škôl o kritériách a špecifikácii vedných 
oblastí aj s cieľom nedevalvovať humanitné a spoločenské vedy. 
 
Dekani sa vyjadrili zo svojho pohľadu a dekanka FF TU v mene všetkým dekanov poďakovala 
poradkyni pre akreditáciu. 
 
Bod 4. 
 
4.1  
 
       Prorektorka pre vzdelávanie informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Vytvoriť v pôsobnosti 
CPŠ oblasť „kariérneho poradenstva“ s cieľom zvýšiť predpoklad uplatniteľnosti  absolventov TU 
v praxi a v odbore. Informovala o vytvorení systému zverejňovania pracovných ponúk pre študentov 
a o plánovaných aktivitách zameraných na podporu uplatnenia absolventov. KR TU prijalo uznesenie: 
 



4 
 

 
UZNESENIE KR TU 1/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu prorektorky pre vzdelávania o plnení úlohy RPÚ 2015 - 
Vytvori ť v pôsobnosti CPŠ oblasť „kariérneho poradenstva“ s cieľom zvýšiť predpoklad 
uplatniteľnosti  absolventov TU v praxi a v odbore. 
Z: doc. Ilievová 
 
4.2  
 
        Prorektorka pre vzdelávanie informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť pre  
Študentskú organizáciu TU právnu, materiálnu a poradenskú podporu s cieľom angažovania sa 
študentov v oblastiach komunitného života a ich inštitucionalizované zapojenie do 
spoluzodpovednosti za činnosť TU. Zriadenie študentskej organizácie je pripravené na rokovanie AS 
TU, ktoré bude pravdepodobne v mesiaci november. KR TU prijalo uznesenie: 
 
UZNESENIE KR TU 2/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť pre  
Študentskú organizáciu TU právnu, materiálnu a poradenskú podporu s cieľom angažovania sa 
študentov v oblastiach komunitného života a ich inštitucionalizované zapojenie do 
spoluzodpovednosti za činnosť TU.  
Z: doc. Ilievová 
 
4.3 
 
       Prorektorka pre vzdelávanie poskytla prehľad pohľadávok jednotlivých fakúlt Trnavskej 
univerzity v Trnave za neuhradené vyrubené školné za štúdium v akademickom roku 2014/2015. 
Napriek tomu, že prišlo  k poklesu, stav nie je utešujúci, dlžná finančná čiastka je približne 32 tis. Eur. 
Ako uviedla, jednotlivé prípady budú individuálne zhodnotené v spolupráci s prodekanmi fakúlt 
a právnikom univerzity. KR TU vzalo na vedomie tieto informácie. 
 
 
Bod 5. 
 
5.1  
 
       Členovia KR TU dostali písomnú informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Implementovať 
mediálnu stratégiu TU, ktorú predložil prorektor pre vedu. Plnenie tejto úlohy zhodnotil PhDr. Jozef 
Žuffa, PhD., ktorý súčasne informoval o plánovaných aktivitách.  Požiadal o stanovisko, či 
pokračovať v kampani „moja univerzita“, pričom informoval o plánovanej kampani „univerzita 
v číslach“. Dekanov fakúlt požiadal o poskytnutie fotografií, ktoré by boli prospešné pre kampane 
„moja univerzita“. 
Dekan FZaSP konštatoval, že tieto aktivity boli dobrým krokom a poďakoval dr. Žuffovi.  
 
Prorektorka pre vzdelávanie informovala o ďalších aktivitách, ktoré prezentujú univerzitu: 
- veľtrh práce a vzdelávania v Trnave v dňoch 20. a 21. 10. 2015; 
- VAPAC Akadémia vzdelávania v Bratislave v dňoch 6. až 8.10. 2015; 
- Univerzitný job fair v priestoroch univerzity dňa 22. 11. 2015. 
Ďalej informovala o možnostiach inzerovať a požiadala o zaslanie informácie o prípadnom záujme do 
5. 10. 2015. Prezentáciu s týmito a ďalšími informáciami zašle všetkým členom KR TU. KR TU 
prijalo uznesenie: 
 
UZNESENIE KR TU 3/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Implementovať 
mediálnu stratégiu TU. 
Z:prof. Csontos 
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Bod 6. 
 
6.1  
 
       Prorektorka pre rozvoj informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Vytvoriť model 
poskytovania sumárnych výstupov publikačnej činnosti pedagogických a vedeckých zamestnancov 
TU zo systému BIREP podľa vopred zadaných kritérií pre potreby ich hodnotenia na úrovni univerzity 
a fakúlt v rámci komplexného systému hodnotenia kvality práce zamestnancov TU. 
 
Konštatovala, že v informačnom systéme je množstvo údajov, z ktorých momentálne nie je možné 
systémovo získať potrebné údaje pre akreditáciu. Vec je v riešení, dňa 29.9.2015 sa bude konať 
pracovné stretnutie s prodekanmi fakúlt s cieľom pripraviť relevantný podklad – zadanie konkrétnych 
úloh, ktoré bude program sledovať. 
 
UZNESENIE KR TU 4/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o plnení úlohy RPÚ 2015 - Vytvoriť model poskytovania 
sumárnych výstupov publikačnej činnosti pedagogických a vedeckých zamestnancov TU zo 
systému BIREP podľa vopred zadaných kritérií pre potreby ich hodnotenia na úrovni 
univerzity a fakúlt v rámci komplexného systému hodnotenia kvality práce zamestnancov TU. 
Z: prof. Kudlá čová 
 
6.2  

 
      V rámci informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 – Realizovať opatrenia vyplývajúce z 
bezpečnostných smerníc na ochranu osobných údajov v centrálnych komunikačných uzloch a v 
serverovniach univerzity Ing. Koricina, riaditeľ CIS informoval, že ochranné opatrenia sú 
zabezpečené. 
 
UZNESENIE KR TU 5/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o splnení úlohy RPÚ 2015 – Realizovať opatrenia 
vyplývajúce z bezpečnostných smerníc na ochranu osobných údajov v centrálnych 
komunikačných uzloch a v serverovniach univerzity. 
Z: Ing. Koricina 
 
6.3 
 
     Ing. Koricina informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 – Zabezpečiť pripojenie jedného 
univerzitného informačného systému k Novell Identity Management - pokračovanie v budovaní 
systému správy identít. Ako uviedol, systém je zanalyzovaný, pracuje sa na ňom predstihu, celý  by 
mal byť hotový do konca roku 2015. 
 
UZNESENIE KR TU 6/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o plnení úlohy RPÚ 2015 – Zabezpečiť pripojenie jedného 
univerzitného informačného systému k Novell Identity Management - pokračovanie v budovaní 
systému správy identít. 
Z: Ing. Koricina 
 
6.4 
 
      Riaditeľ CIS informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Dobudovať IKT infraštruktúru 
študentského domova (sieť wifi, prístupový systém parkoviska, multimediálna miestnosť). Realizácia 
projektu a problémy s verejným obstarávaním zdržali realizáciu tejto úlohy. 
 
UZNESENIE KR TU 7/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Dobudovať IKT 
infraštruktúru študentského domova TU na Rybníkovej ul. v Trnave. 
Z: Ing. Koricina 
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        Prorektorka pre rozvoj informovala  o výsledkoch pracovného  rokovania s riaditeľom 
vydavateľstva TYPI UNIVERSITATIS TYRNAVIENSIS. Predajňa kníh, ktorá sa nachádza vo 
vonkajšom vestibule budovy  TU na Hornopotočnej ul. v Trnave bude presťahovaná do priestorov 
Študentského domova.  
 
       Ďalej prorektorka pre rozvoj oznámila, že sa konala kontrola - vládny audit - na projekt 
„Skvalitnenie a dobudovanie infraštruktúry Trnavskej univerzity“. Audítorská skupina 
neidentifikovala žiadne nedostatky a získala primerané uistenie o tom, že výdavky, ktoré vykazuje 
prijímateľ, sú v súlade s pravidlami EÚ a vnútroštátnymi pravidlami. 
V súčasnosti prebieha kontrola na projekt „Podpora zlepšenia kvality TU“. 
Zároveň dala  do pozornosti  výzvu APVV s termínom do 11. 11. 2015. KR TU vzalo na vedomie 
tieto informácie. 
   
6.5 

 
     Riaditeľ CIS vo svojom zdôvodnení návrhu Smernice rektora TU o pravidlách spravovania a 
používania počítačov v univerzitnej sieti konštatoval, že ide o jasné definovanie procesov a jednotné 
nastavenie spravovania a používania počítačov v univerzitnej sieti. K písomnému návrhu neboli 
predložené žiadne návrhy na zmeny alebo doplnenia. 
Rektor univerzity poďakoval za precízne spracovanie a požiadal dekanov fakúlt, aby aktívne 
upozornili zamestnancov fakúlt o existencii tejto smernice, ktorá obsahuje praktické veci a tiež 
závažné sankcie. Na požiadanie rektora univerzity riaditeľ CIS uviedol konkrétny príklad závažného 
porušenia pracovnej disciplíny. 
Na základe diskusie vzišiel námet doplniť do dotknutých osôb aj študentov univerzity, s čím súvisí 
doplnenie nového ustanovenia o disciplinárnom priestupku. 
Prodekanka PF poukázala na náročnosť dokazovania a na možnosti disciplinárnych opatrení. Riaditeľ 
CIS vysvetlil možnosť dokazovania a informoval o používanom napomenutí správcu systému, čo ale 
nie je dostatočný prostriedok.  
Prorektorka pre rozvoj uviedla, že na študentov sa vzťahuje IKT technika umiestnená v  počítačových 
učebniach, navrhla, aby sa predložená smernice netýkala študentov. Rektor univerzity v tej súvislosti, 
že smernica sa bude týkať výlučne zamestnancov navrhol v čl. 3. ods. 5  vypustiť slovo „študent“.  
KR TU prijalo uznesenie: 

 
UZNESENIE KR TU 8/1-220915 
KR TU schvaľuje návrh Smernice rektora TU o pravidlách spravovania a používania počítačov 
v univerzitnej sieti. 
Z: Ing. Koricina 
Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 
za:             11 
proti:          0 
zdržal sa:   0 
Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
Bod 7. 
 

7.1  
 
         Prorektor pre vonkajšie vzťahy v rámci informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - 
Participovať na implementácii fungujúceho systému medzinárodnej mobility študentov v rámci 
programu Erasmus+ na fakultách TU a poskytol podklady za ostatné štyri roky týkajúce sa programu 
ERASMUS – Zoznam bilaterálnych zmlúv Erasmus+ a Správu o činnosti Erasmus+ program 
a Medzinárodné aktivity a detailne informoval o týchto aktivitách. 
 
UZNESENIE KR TU 9/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o stave plnenia úlohy 
RPÚ 2015 - Participovať na implementácii fungujúceho systému medzinárodnej mobility 
študentov v rámci programu Erasmus+ na fakultách TU. 
Z: prof. Katuninec 
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Bod 8. 
 

  8.1  
 

     Kvestor univerzity poskytol informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť priestorové 
riešenie zasadacej miestnosti pre orgány akademickej samosprávy TU a priľahlých priestorov, tiež 
registratúry a archívu TU. Rekonštrukcia má tri fázy, prebieha prieskum verejného obstarávania na 
dodávateľa a príprava projektovej dokumentácie. 
 
UZNESENIE KR TU 10/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť priestorové 
riešenie zasadacej miestnosti pre orgány akademickej samosprávy TU a priľahlých priestorov, 
tiež registratúry a archívu TU. 
Z: Ing. Hornáček 
 
8.2 
 
      V rámci informácie  o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť úpravu okolia budovy 
Rektorátu a Filozofickej fakulty TU na Hornopotočnej ul. z poskytnutej účelovej dotácie MŠVVaŠ SR 
kvestor univerzity informoval, že prebieha verejné obstarávanie na dodávateľa. 
 
UZNESENIE KR TU 11/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informácie  o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Zabezpečiť úpravu 
okolia budovy Rektorátu a Filozofickej fakulty TU na Hornopotočnej ul. z poskytnutej účelovej 
dotácie MŠVVaŠ SR. 
Z: Ing. Hornáček 
 
8.3 
 
       Kvestor univerzity informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Majetkovoprávne vysporiadať 
byty TU v súvislosti s využitím nových priestorov Študentského domova TU. Predaj bytov sa zvažuje, 
reálne by mohlo  k nemu prísť na jar 2016. 
 
UZNESENIE KR TU 12/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Majetkovoprávne 
vysporiadať byty TU v súvislosti s využitím nových priestorov Študentského domova TU. 
Z: Ing. Hornáček 
 

 
8.4  
 
      Kvestor univerzity oznámil, že  úloha RPÚ 2015 - Vytvoriť vhodné materiálne podmienky pre 
kultúrnu, vzdelávaciu, športovú, poradenskú a duchovnú činnosť študentov TU realizovanú 
v priestoroch ŠD Petra Pázmaňa prostredníctvom Univerzitného pastoračného centra Stanislava 
Kostku, Centra podpory pre študentov a Centra ďalšieho vzdelávania je splnená. 
 
UZNESENIE KR TU 13/1-220915 
KR TU vzalo na vedomie informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2015 - Vytvoriť vhodné 
materiálne podmienky pre kultúrnu, vzdelávaciu, športovú, poradenskú a duchovnú činnosť 
študentov TU realizovanú v priestoroch ŠD Petra Pázmaňa prostredníctvom Univerzitného 
pastoračného centra Stanislava Kostku, Centra podpory pre študentov a Centra ďalšieho 
vzdelávania. 
Z: Ing. Hornáček 
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Bod 9. 
 
       Riaditeľka kancelárie rektora predložila na prerokovania a vzatie na vedomie návrh 
Registratúrneho poriadku TU, ktorý bol schválený Štátnym archívom SR. KR TU prijalo uznesenie: 
 
UZNESENIE KR TU 14/1-220915 
KR TU prerokovalo a vzalo na vedomie návrh Registratúrneho poriadku TU. 
Z: Mgr. Krupová 
 
 
Bod 10.  
 
      Dekan FZaSP informoval o liste, ktorý dostali dekani zdravotníckych fakúlt od ministra 
zdravotníctva SR s výzvou, aby prijali vyšší počet študentov na štúdium v zdravotníckych odboroch. 
Zároveň dal do pozornosti problémy  s priestormi pre výučbu v zimnom semestri nadchádzajúceho 
akademického roka.  
 
      Dekanka FF požiadala, aby miestnosť č. 019 na prízemí v budove na Hornopotočnej 23 bola 
poskytnutá na výučbu a dala do pozornosti prednášky zahraničného hosťa z oblasti filozofie v rámci 
podujatia „One week with“. Podrobné informácie sa nachádzajú na webovej stránke fakulty. 
 
       Dekan PdF oznámil, že PdF organizuje v priebehu budúceho týždňa stretnutie dekanov  
pedagogických fakúlt z Českej a Slovenskej republiky a tiež informoval, že doc. Pavel Prokop z PdF 
dostal významné ocenenie Cenu slovenského literárneho fondu za najcitovanejšieho autora. 
 
      Riaditeľka kancelárie rektora poskytla informácie o pripravovanom Dni univerzity, ktorý bude 24. 
9. 2015 a slávnosti pri príležitosti 380. výročia založenia starobylej Universitas Tyrnaviensis spojenej 
s inauguráciou rektora – 22.10. 2015.  Zároveň oznámila, že dňa 8. 10. 2015 bude rokovať Správna 
rada TU. 
 
      Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil.   
  

 
 
                                             

                                                                           Schválil: 
prof. doc. JUDr. Marek Šmid, PhD., v. r. 
rektor Trnavskej univerzity v Trnave 
 
 
 
Zapísala: 
Mgr. Adriana Krupová 
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